
Gymnázium Václava Hlavatého, Louny, Poděbradova 661, příspěvková

organizace

Zápis z jednání školské rady Gymnázia V. Hlavatého

Místo konání: Gymnázium V. Hlavatého, Poděbradova 661, Louny

Termín konání: 22. 11. 2022 od 17.00 hod.

Přítomni: Jiří Smetana (předseda)

Mgr. Lucie Rychtrová

Mgr. Olga Krátká, DiS.

JUDr. Dagmar Csonková

Mgr. Zdeněk Zákutný

Omluveni: Karolína Csonková

Hosté: Mgr. Daniel Syrovátko (ředitel školy)

Program:

1. Zahájení

2. Schválení: Školní řád pro šk. rok 2022/23

Výroční zpráva o činnosti školy za školní rok 2021/2022

Plán práce školy ve školním roce 2022/23

3. Různé

4. Závěr, stanovení dalšího termínu jednání školské rady

1. Zahájení

Předseda přítomné seznámil s programem jednání a konstatoval, že školská rada je

usnášeníschopná.

2. Ke schválení

Školní řád pro šk. rok 2022/23

● Přítomní byli v předstihu ředitelem školy seznámeni s návrhem Školního řádu pro šk.

rok 2022/23.
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V rámci krátké diskuse bylo zvažováno, zda v rámci případné distanční výuky lze požadovat a

do školního řádu vnést ustanovení o používání prostředků přenosu obrazu. Vzhledem k tomu,

že škola nemůže zajišťovat datové připojení žáků, nelze pravděpodobně takové ustanovení

do školního řádu vložit.

Školní řád pro šk. rok 2022/23 byl schválen.

Výroční zpráva o činnosti školy za školní rok 2021/2022

● Přítomní byli v předstihu ředitelem školy seznámeni s návrhem znění Výroční zprávy

o činnosti školy za školní rok 2021/2022.

Školská rada schválila   Výroční zprávu o činnosti školy za školní rok 2021/2022.

Plán práce školy pro šk. rok 2022/23

● Přítomní byli v předstihu ředitelem školy seznámeni s obsahem Plánu práce školy

pro šk. rok 2022/23. Ředitel školy kromě plánovaných standardních aktivit školy

(certifikační zkoušky, jarní výstava ve Vrchlického divadle,  úpravy školního

vzdělávacího programu, podpora nadaných dětí, projekty (rodilý mluvčí, Dějepis+,

Krokus, …) připomněl plány ekonomického charakteru:

o nákup techniky v souvislosti s digitalizací výuky – robotika apod.;

o spolupráce s Klubem rodičů (obnova prvků školní datové sítě, obnova zařízení

šaten, rozšíření možností ISIC, další možnosti vycházející z iniciativy

studentů);

o zásadní rekonstrukce konektivity školy (projekt IROP pro školy zřizované

Ústeckým krajem);

o nabídka KÚ UK: možnost financovat obnovu laboratoře fyziky;

o financování a výběrové řízení na rekonstrukci střechy školy;

o realizace projektu školní zahrady;

o možnosti mezinárodní spolupráce (Nizozemí, Polsko, Erasmus+).

3. Různé

a) p. Olga Krátká: lze koordinovat termíny rodičovských schůzek gymnázia

a lounských základních škol?

b) p. Jiří Smetana: úprava možností termínu jazykového zájezdu do Skotska?
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p. ředitel: nečekané zvýšení zájmu o zájezd – jednání s CK – problémem

je v tuto chvíli kapacita ubytování u rodin ve Skotsku. Proto

bylo nutné přistoupit k úpravě pravidel pro účast a dále byl

s CK dojednán další termín pobytu v rámci téhož školního roku.

c) p. ředitel: škola musí řešit úspory na vytápění včetně doporučení

vhodného oděvu, zahájen provoz školního bufetu

d) termín vyjádření členu rady školy k apendixům k ŠVP:

úprava ŠVP pro nižší gymnasium pro předmět Tělesná výchova,

úprava ŠVP pro vyšší gymnasium pro předmět Ročníková práce

Termín k vyjádření ŠR k ŠVP byl určen 30.11.2022,

elektronicky přímo na @adresu ředitele školy.

4. Závěr, stanovení termínu dalšího jednání školské rady

Předseda poděkoval všem přítomným.

Termín dalšího pravidelného  jednání školské rady navrhl na  čtvrtek od 17.00 hod. v měsíci

červen 2023.

Předseda: Jiří Smetana ..........................................

Zapisovatel: Zdeněk Zákutný ..........................................
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